
 

Ekerö 16 juni2022

Interpellation till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Sivert 
Åkerljung

Bakgrund
Vi har blivit uppringda av kommuninvånare boende Färingsösidan på och vi kunde också se 
en insändare från en av dessa arga föräldrar i Mälaröarnas Nyheter nummer 12, över 
möjligheterna till att få skolskjuts för sina barn. Vi har också till nämnden tagit upp en övrig 
fråga inom detta område och bett att få en skriftlig redogörelse över hur och var skolskjuts 
med buss erbjuds inom kommunen. Invånarna vill veta bl.a. vilken anledning det finns till att 
erbjuda elever boende på Gällstaö skolskjuts med buss, men inte elever på Färingsösidan.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande frågor. 

Frågor:
- Vilka är skälen till att elever boende på Gällstaö får skolskjuts till skolan och inte 

elever boende på Färingsö sidan?
- Anser du som ordförande i nämnden, att det är en rättvis fördelning över vilka elever 

som får skolskjuts och inte?
- Kommer du som nuvarande ordförande för barn- och utbildningsnämnden verka för att 

elever boende på Färingsösidan får skolskjuts till höstterminens start?
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